
 

Zápis z jednání Komise životního prostředí MČ Praha 17 ze dne 6.5.2015 

 
Přítomni: 6 členů dle prezenční listiny 

(prezenční listina je k dispozici u tajemnice komise) 

 

1. Doc. PaedDr. Jan Farkač CSc. přivítal přítomné, členové komise se navzájem stručně 

představili. Do funkce místopředsedy komise byl jednomyslně zvolen Ing. Zdenko 

Pohranc.  

 

2. Komise vyjadřuje podporu s revitalizací plochy v ul. Žalanského (louka před budovou 

úřadu). Návrh na uskutečnění ankety v místním periodiku a zřízení emailové adresy pro 

přijímání námětů od občanů na využití této lokality. Členové komise předloží rovněž své 

návrhy a to do příštího zasedání. Apelace na zachování zeleně a plochy pro konání 

zájmových akcí. Komise souhlasí s vypracováním studie pro tyto účely. 

 

3. Komise byla seznámena s probíhající rekonstrukcí kontejnerových stání. V příštím roce 

navazující akce – budování variantně řešených stání (s ohledem na plochu umístění a 

kapacitu přístřešku). 

 

 

RŮZNÉ: 

 

 BIOVOK – problematika přistavování kontejnerů. Komisi byla podána informace 

respektive vyjádření MHMP: Finanční objem smlouvy mezi MHMP a 

provozovatelem služeb na přistavení a svoz BIOVOK nelze měnit, proto byl MHMP 

nucen učinit opatření - VOK jsou v současné době přistavovány po dobu maximálně  

3 hodin a v případě, že dojde k jeho naplnění, provozovatel kontejner odveze a již 

nepřistaví kontejner nový. Doporučení komise – cíleně stále upozorňovat občany na 

tento stav, aby se předešlo situaci, kdy občan bude chtít odložit bioodpad a kontejner již 

bude naplněn / odvezen. MČ plánuje v tomto roce vynahradit tento deficit a přistavit 

kontejnery na bioodpad na své náklady.  

 

 Dotaz na možnost zajištění bezplatného štěpkování dřevního odpadu (větve ze stromů, 

keřů do určitého průměru) pro občany žijící na území Řep např. v rámci přistavení 

BIOVOK – zjistit informace a možnosti do příštího zasedání. 

 

 Ing. Růžičková – mytí nádob na separovaný odpad: V loňském roce proběhlo mytí nádob 

na sklo, v letošním roce bude zabezpečeno komplexní čištění separací a to na náklady 

městské části.  

 

 p. Kakuška – zřízení sběrného dvora na území MČ Praha 17: Neustálá jednání MČ 

s MHMP, vyžaduje změnu územního plánu, předpokládaná realizace sběrného dvora 

výhledově za cca 2 roky. 

 

 pí Císařovská – odvoz elektroodpadu: V současnosti probíhá velká sběrová akce 

společnosti Rema Systém, a.s. s názvem „Buď líný“, týkající se sběru vysloužilých 

elektrozařízení a baterií. Lze objednat zdarma svoz přímo z domova a dohodnout se na 

konkrétním termínu odvozu.  



 

 Diskuze na téma obnovy „neoficiálních“ pěších cest v Řepích (ul. Karlovarská, pěšina u 

Normy). 

 

 Komunitní zahrada v Řepích: Základní myšlenka zakotvena v aktivním využití ploch pro 

společné pěstování plodin – součástí společenského života, posílení sousedských vztahů. 

V současnosti MČ takovouto plochou nedisponuje, jedinou vhodnou lokalitou se jeví 

areál Domova sv. Karla Boromejského – do příštího zasedání zjistit, zda přichází  

v úvahu. 

 

 Informace o revitalizaci Řepského potoka. 

 

 Všichni přítomní souhlasili s návrhem Ing. Růžičkové na rozeslání svých kontaktů mezi 

jednotlivé členy komise pro vzájemnou komunikaci – tajemnice komise zajistí potřebné. 

 

 

Termín příštího jednání Komise ŽP stanoven na 17.6.2015. 

 

 

 

V Praze dne 11.5.2015 

 

Předseda komise:  Doc. PaedDr. Jan Farkač CSc........................................................ 

 

Ověřovatel zápisu:  Ing. Zdenko Pohranc  ........................................................ 

 

Zapsala:   Ing. Jaroslava Hrdličková ........................................................ 


